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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 21 juli 2016. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.L.J. van der Meijden  burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

Mevrouw G.T. Buter   wethouder 

mevrouw M.J.M. Meertens    secretaris 

mevrouw L. van Veijfeijken    hoofd afdeling Onderhoud en Middelen 

de heer N. Withagen    concerncontroller 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De heer Straatman wil bij de rondvraag vragen stellen naar aanleiding van de berichtgeving 

over het Commanderijcollege.  

Wethouder Buter merkt op dat dit onderwerp al uitvoerig is besproken in de commissie Sociaal 

Domein.  

Enkele andere commissieleden geven aan dat ook zij geen behoefte hebben aan een herhaling 

van deze discussie.  

De voorzitter geeft aan dat de rondvraag zich leent voor het stellen van de vragen.  

De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld.  

 

3.  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 30 juni 2016. 

De besluitenlijst en de toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Enkele commissieleden vraag wat het college voornemens is te doen met de aanbevelingen in 

het jaarverslag van de commissie bezwaarschriften Gemert-Bakel – Laarbeek over 2015. 

De burgemeester geeft aan dat het college zich de aanbevelingen zeker aantrekt. Hij zal zich 

verdiepen in de achtergronden van de aanbevelingen en is voornemens om deze om te zetten in 

verbeterpunten. Hij verwacht hierover in het najaar meer duidelijkheid te kunnen geven aan de 

commissie.  
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5.  Financiële eindrapportage voorzieningenclusters. 

Mevrouw Van der Zanden is van mening dat het project voorzieningenclusters niet kan worden 

afgesloten met enkel deze toelichting. Zij stelt dat per cluster een krediet is gevoteerd en elk 

krediet apart beoordeeld dient te worden. Zij vraagt dan ook om een overzicht van alle 

kredieten waaronder ook een overzicht van alle kredieten van de algemene kosten. De 

informatievoorziening rondom de financiële eindrapportage is onvolledig en dient compleet 

gemaakt te worden.  

De heer Swinkels heeft vrede met de uitleg van het college. Hij complimenteert alle betrokkenen 

die de realisering van de clusters mogelijk hebben gemaakt. Alle kernen zijn nu voorzien van 

goede voorzieningen. 

De heer Strijbosch is eveneens lovend over de gerealiseerde voorzieningenclusters. Hij is blij dat 

alles binnen de gestelde kredieten is gebleven en is van mening dat de fractie PNL spijkers op 

laag water zoekt.   

Wethouder Buter spreekt haar waardering uit voor alle ambtenaren en vorige bestuurders die 

aan de realisering van de voorzieningenclusters hebben bijgedragen. Zij is niet alleen trots op 

het resultaat maar ook op het feit dat dit resultaat tot stand is gekomen binnen de financiële  

kaders die vooraf gesteld zijn.  

De heer Withagen merkt op dat er nog geen sprake is van een definitieve eindafrekening. Hij 

betreurt het dat er bij de behandeling van de jaarrekening enig misverstand is ontstaan over de 

cijfers. De uiteindelijke financiële afwikkeling van het totale project zal in de jaarrekening over 

2016 zichtbaar worden. 

Mevrouw Van der Zanden vindt het vreemd dat in september aan de raad wordt voorgesteld om 

het project voorzieningenclusters financieel af te ronden. De raad dient te beschikken over een 

overzicht van de beschikbaar gestelde kredieten om dit project financieel af te kunnen sluiten. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de totale kredieten pas afgesloten kunnen worden bij de 

jaarrekening over 2016. 

Wethouder Buter vult aan dat de fractie PNL zelf om deze afrekening heeft gevraagd. Zij is van 

mening dat de raad op hoofdlijnen dient te controleren en niet wordt geacht om het werk van de 

accountant nog een keer over te doen. Zij zegt toe dat de raad ruim voor de vergadering van 

september een overzicht van de beschikbaar gestelde kredieten krijgt toegezonden.   

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

6. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

De burgmeester merkt in zijn algemeenheid op dat het een goede zaak is om positief kritisch te  

blijven ten aanzien van de verschillende gemeenschappelijke regelingen.  

 

7. Rondvraag. 

De heer Straatman verwijst naar berichtgeving in het Eindhovens Dagblad waaruit blijkt dat er 

sprake is van een gespannen relatie tussen de gemeente en het schoolbestuur van het 

Commanderijcollege. Hij vindt dit erg jammer en vraagt de portefeuillehouder wat zij heeft 

gedaan om de slechte relatie met het schoolbestuur te herstellen. Verder vraagt hij om een 

toelichting op de oplossingsrichtingen die besproken worden.  
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Mevrouw Van der Zanden vraagt om een toelichting op het collegebesluit om aan het IVN 

subsidie te verlenen ten behoeve van de accommodatie. Volgens haar is dit in strijd met de door 

de raad vastgestelde subsidiekaders. Verder vraagt zij of de herverdeling van taken binnen het 

college aan de raad voorgelegd had moeten worden en of deze herverdeling gevolgen heeft voor 

de formatieomvang van het college. 

Wethouder Buter geeft aan dat het college heeft besloten om 2 noodlokalen te plaatsen om de 

directe nood te lenigen. Daardoor ontstaat tijd om de alternatieven voor de langere termijn, 

waar mogelijk veel geld mee gemoeid is, te wegen. Dit vraagt om een zorgvuldige 

voorbereiding. Zij stelt verder geen oordeel te hebben over de berichtgeving in de media omdat 

deze discussie niet via de media gevoerd moet worden. Zij heeft mevrouw Grootjen van het 

schoolbestuur uitgenodigd voor een gesprek dat komende maandag zal plaatsvinden. 

Wethouder Meulensteen stelt dat de vraag over de subsidiëring van het IVN uitvoerig is 

beantwoord in de commissie Sociaal Domein. Hij verwijst kortheidshalve naar de geluidsopname 

van die vergadering.  

De burgemeester geeft een korte toelichting op de tijdelijke herverdeling van taken binnen het 

college. Dit wordt binnen de bestaande formatie opgelost. Bekeken wordt hoelang deze 

herverdeling nodig is. De commissie wordt hiervan op de hoogte gehouden.  

 

8. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 29 september 2016. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


